
    Protokół z posiedzenia komisji
Polityki Społecznej , Zdrowia i Bezpieczeństwa

z  14 grudnia 2021 r.               

====================================================================

Tryb zwołania: Komisja  zwołana  przez  Przewodniczącą  Rady Miejskiej,  w związku z planem
pracy komisji
Temat pracy komisji: 
1. Plan pracy Komisji na 2022 rok.
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy różne.
Prowadzący obrady zdalne: Janina Wcisło - przewodnicząca komisji.
Czas trwania posiedzenia: 0:15 (14:15 do 14:30)
Frekwencja Radnych:
Zbigniew Panek
Beata Marcinkowska
Łukasz Wesołowski
Jolanta Ptaś
Barbara Strzelecka

Pozostali Obecni: 
Beata Zawiła- Z-ca Burmistrza ds. społecznych
Justyna Lisowska- Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji i Polityki Społecznej

Pozytywnie zaopiniowano projekty:

Projekt Nr 152 w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i
Bezpieczeństwa na 2022 rok z poprawkami w miesiącu lutym oraz marcu.

J.Wcisło- Witam na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa. Witam
panią  Burmistrz  Beatę  Zawiłę,  panią  Naczelnik  Justynę  Lisowską,  witam wszystkich  Radnych.
Tematem komisji  jest  opracowanie  Planu  pracy  Komisji  na  2022  rok.  Odczytanie  planu  pracy
Komisji na rok 2022. Tak przedstawia się plan Komisji.

B.Strzelecka- Pani przewodnicząca prosiła nas Pani o propozycję do planu pracy, nie podawałam
bo nie sądziłam, że zostanie pominięta sprawa polityki senioralnej i proponuje aby w miejsce tego
Wrzosu został wprowadzony temat Realizacja Gminnej Polityki Senioralnej, w tym może być też
Wrzos.

J.Wcisło-  po prostu  połączymy dwa tematy razem w miesiącu  lutym, czyli  Działalność  Klubu
Wrzos oraz Realizacja Gminnej Polityki Senioralnej. 

Ł.Wesołowski-  rozmawiałem  z  panią  przewodniczącą  na  temat  polityki  miasta  wobec
niepełnosprawnych, zwracałem uwagę, że niektóre punkty są trudno dostępne to jest nasz piękny
park Grabek od strony wschodniej, od rzeki jest właściwie niedostępny dla osoby niepełnosprawnej,



nawet  ciężko  zejść  z  rowerem,  chciałbym  abyśmy  w  tym  temacie  porozmawiali.   Pani
przewodnicząca miała dylemat czy to ta komisja czy komisja rozwoju, ale uważam, że też tutaj
powinniśmy podziałać aby udostępnić dostęp do ważnych miejsc z punktu widzenia miasta. Jeżeli
chodzi o stronę zachodnią parku Grabek to osoba niepełnosprawna może sama zjechać, od strony
wschodniej nie ma takiej możliwości, ten sam problem widzę w parku Jordan. Chciałbym ten temat
dostępności dla osób niepełnosprawnych poruszyli. 

J.Wcisło- zastanawiam się czy tego tematu  nie można  połączyć z tematem bezpieczeństwa, który
jest w miesiącu marcu.

Ł.Wesołowski- nie  chodzi  tylko  o  niepełnosprawność,  chodzi  również  o  matki  z  wózkami,  z
rowerami. Bo jeżeli chodzi o mostek, który jest między ul. 21 Listopada a parkiem Jordan to tam
dziecko nie jest w stanie przejść z rowerem. Nie mówię, że mamy to zrobić natychmiast, ale  można
przygotować jakiś plan przyszłościowy jak miałoby to wyglądać. 

J.Wcisło- rozmawialiśmy ze sobą, że np. styczeń lub wrzesień można złożyć wniosek. Co Pani
naczelnik sądzi o dodaniu takiego tematu do planu pracy komisji?

J.Lisowska- można dodać  ten  temat-łamanie  barier  architektonicznych w mieście  Czeladź,  nie
tylko w parkach.

Ł.Wesołowski -ja to podałem jako przykład

B.Marcnikowska- mieszkańcy zgłaszają mi, że nie ma toalet dla niepełnosprawnych, np w rynku
czy w parku.

Ł.Wesołowski- zgadzam się z Panią Radną Marcinkowską, należy posegregować te punkty i się
tym  zająć,  zdaje  sobie  sprawę,  że  to  są  ogromne  koszty.  Zapytać  w  stowarzyszeniu  bo
niekoniecznie wszystko widzimy. Zdaje sobie sprawę, że profesjonalne zbudowanie zjazdów jest
drogie, ale może będzie możliwość zrobienia tego podczas jakiś projektów.

B.Strzelecka- nie wiem jak teraz bo się nie orientuje, ale jest Fundusz Osób Niepełnosprawnych 

J.Lisowska- jest cały czas, tylko w powiecie

Ł.Wesołowski– państwo  widzą,  że  my  widzimy  problem,  niekoniecznie  może  wiemy  jak  to
rozwiązać. Jeśli okaże się, że jest to sprawa powiatu to spróbujemy  zgłosić się do powiatu

B.Strzelecka- jeżeli chodzi o powiat to my wspieramy powiat w wielu sprawach 

B.Marcinkowska- osoby niepełnosprawne chodzą na rożne wydarzenia do KK, ponieważ ona jest
dostosowana dla osób niepełnosprawnych. 

J.Wcisło-  czy  dodanie  tego  tematu  w  marcu  byłoby  właściwe,  2  punkt  niwelowanie  barier
architektonicznych na terenie miasta Czeladź. Przystępujemy do głosowania  Projekt Nr 152  w
sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa
na 2022 rok z poprawkami na miesiąc luty i marzec. 



Głosowanie: 

za-6

przeciw-0

wstrz- 0

ilość Radnych w komisji: 6 

ilość Radnych podczas głosowania: 6

Projekt zaopiniowano pozytywnie.

J.Wcisło-  Sprawy różne. Zapytanie Radnych o obecność na wigilii. Zamykam posiedzenie Komisji

Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa. 

Protokołowała     Przewodnicząca

Janina Wcisło

Milena Kubasik- Janicka               

Data napisania protokołu :15.12.2021

Data podpisania protokołu :..............................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........


